
Zápis ze 4. zasedání Pastorační rady Strahov 
ze dne 12.1.2016 od 19:00 v sakristii strahovské baziliky 

 

Přítomni: P. Zikmund OPraem, P. Vojtěch OFMCap., B. Orlová, M. Bukvicová a pánové M. Vostruha a M. Kvíz 
Omluveni: P. Hugo OPraem., paní Nepilová, E. Smutná, pánové M. Janků, J. Zeman a J. Žák 
 
Předseda Pastorační rady P.Hugo OPraem. se omluvil, jednání povede místopředseda P. Zikmund. Vzhledem 
k tomu, že se sešlo pouze 6 členů PR (ze 12), podle §19 Stanov není zasedání PRS usnášení schopné. Proto se 
jednalo pouze informativně. 

Jednání zahájil společnou modlitbou Bratr P. Zikmund OPraem. Poté proběhla diskuse: 

1. Pastorační rada konstatuje, že plánované akce v závěru občanského roku (společenský večer „Farní silvestr“ a 
Mikulášská besídka) úspěšně proběhly jak po stránce společenské, tak i finanční. Farní silvestr byl tentokrát 
úspornější, vyúčtování není ještě uzavřeno, ale podle předběžného stavu (p. V. Vrána) byly náklady a příjmy 
cca vyrovnané. Očekává se ještě vyjádření předsedy Pastorační rady. 

2. Z řad farníků i členů PR vznikl podnět, týkající se současného WC v bazilice. Jeho fyzický stav i „morální“ 
opotřebení ve srovnání s významem a úrovní strahovské baziliky Nanebevzetí P. Marie nejsou srovnatelné. 
Proto PR doporučuje se tímto tématem zabývat, zjistit postoj kláštera a technické a finanční možnosti. 

3. Farní pouť 2016: je počátek roku a PR navrhuje p. faráři začít připravovat pouť farnosti. Dnes se hovořilo 
pouze v obrysech, zdali ano, kdy a kam. 

Termín příštího jednání ohlásí Otec farář. 
Jednání Pastorační rady bylo ukončeno modlitbou a požehnáním Otce Vojtěcha OFMCap. 

 

 
Zaznamenal: Milan Kvíz (sekretář PR) 
Schválil: P.Hugo J. Zikmund OPraem. (farář) 


